
Grundejerforeningen ”Leos Alle”s bestyrelsesmøde 19 01 10 

Til stede var Henning S Mortensen, Kristina S Larsen, Henrik Hansen, Jørn Raahede, Halvor Bogh,Erik 

Hvidberg Jørgensen. 3 afbud. 

1. Referatet godkendt. 

2. 1000 indbetalingskort bestilles og udsendes inden generalforsamlingen 

3. Kristina omtaler udkast til ansøgning til AP Møller fonden. (der sammenlignes med sagen om Grøngaard 

forsamlingshus, hvor der først gaves afslag, men siden tilskud ) (betydning af personkendskab?) Diverse 

formuleringer gennemdrøftes, ”enthusiasmen” skal fremgå af startbrevet. 

4.forslag til forretningsorden forelagt Søren Eller efter aftale (få dage efter mødet fremkom svaret med 

nogle mindre ændringer,(som efter min mening kan godtages):) 

5.Besked fra kommunen: Så snart frosten er af jorden, starter opmålingerne til det nye Bargumvej-sving 

(ref. Helmuth Beth). Høringer forventes. 

7.Ingen indkomne skrivelser. 

8.Intet nyt 

9.Jørn har endnu ikke modtaget bank-koden.  Enighed om at vi vil forsøge at indsamle mail-adresser  - 

således at vi indhenter hos dem, vi er kontaktpersoner for. 

 

Generalforsamling foreslås 23 03 10, hvis medborgerhuset er ledigt. Det foreslås, at vi serverer øl, vand , 

kaffe, te.      Èn times formøde d 02 03 kl 16.30 

 

Referent:  Erik Hvidberg Jørgensen (70) 

 


